
 
Zápis č. 5/2009 (39) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 6. 4. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. 
Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Vladimír Gerlich , Bc. Ludmila Novotná, Bc. Ondřej 
Vrzal, Petr Peroutka (celkem 10 členů AS ) 

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Eva Navrátilová, Ing. Tomáš Sysala, Ph.D, Doc. 
Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc.  

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2008.  

4. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2009  

5. Projednání návrhu směrnice děkana „Pravidla, studijní podmínky a povinnosti studenta 
doktorského studijního programu na FAI UTB ve Zlíně“. 

6. Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí v rámci programu 
LLP/Erasmus.  

7. Projednání návrhu Časového plánu výuky prezenční formy studia na FAI UTB ve Zlíně 
pro akademický rok 2009/2010. 

8. Projednání návrhu dodatku ke směrnici k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2009/2010 pro bakalářské studijní programy. 

9. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal pana děkana a další 
hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis z minulého zasedání AS FAI bez připomínek.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o dokončovacích pracích na přípravě akreditace společného Bc. 
studijního oboru. Zpracovávají se karty předmětů a curriculum vitae garantů předmětů. 
Počátkem června bude návrh tohoto oboru projednán v akreditační komisi MŠMT. Ve spojitosti 
s přípravou akreditace nového Bc. oboru bylo na MŠMT požádáno o administrativní 
prodloužení stávajících Bc. studijních oborů IT a AŘI do konce roku 2009. Dále bylo požádáno 
také o prodloužení akreditace DSP Chemické a procesní inženýrství na dobu potřebnou k 
dostudování posledně přijatých studentů se závazkem nepřijímání dalších studentů ode dne 
podání této žádosti. Dále děkan FAI informoval o projektu VaVPI, jedná se o regionální 
výzkumné centrum aplikované informatiky a bezpečnostních technologií. Jsou definovány 4 
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dílčí skupiny. Deadline předložení materiálů je 30. 4. 2009. Prod. Adámek informoval o možnosti 
podání projektů z prostředků strukturálních fondů. Dále Prod. Adámek informoval o tom, že 
celostátní kolo STOČ proběhne v Ostravě ve čtvrtek 23. 4. 2009. Děkan vyzval k aktivní podpoře 
této soutěže, v příštím roce bude opět organizována FAI.  
24. 4. 2009 proběhne ASŘ seminář pro studenty DSP. Bližší informace rozešle prod. Sysala. 
 

ad 3) Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2008. 
Zpráva o hospodaření FAI za rok 2008 byla projednána na dvou zasedáních EK AS FAI dne 
19. 3. 2009 a poté dne 26. 3. 2009. Předseda EK AS FAI doc. Sysel shrnul průběh zasedání. EK 
AS FAI doporučuje návrh zprávy ke schválení. Pro příští rok AS FAI navrhuje sjednotit formát 
tohoto dokumentu tak, aby korespondoval s formátem Rozdělení finančních prostředků FAI.  

Další připomínky z řad členů AS FAI nebyly.  

Návrh usnesení AS FAI  39/1 
AS FAI schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2008. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 39/1 
AS FAI jednomyslně schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2008. 
 

ad 4) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2009.  
Tajemnice FAI paní Navrátilová seznámila členy AS FAI se strukturou dokumentu a popsala 
jednotlivé oddíly a tabulky. Zdůraznila, že na rozdíl od loňského roku bude z důvodu 
ekonomické krize převedeno do fondu rozvoje 10% finančních prostředků ústavů (vytvoření 
rezervy pro nepředvídatelné události).  

Tento návrh bude předložen a podrobně projednán na zasedání EK AS FAI dne 9. 4. 2009 v 9:00 
hod. v místnosti č. 51/203. 

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se přípravy nového časopisu FAI a financí, které se tohoto 
projektu týkají. Děkan FAI odpověděl, že to bude odborný časopis, který bude vydáván v 
elektronické formě, počítá se dvěma čísly za rok. Nyní se připravuje redakční rada, která se bude 
skládat ze 4 místních pracovníků, 3 pracovníků z jiných VŠ a 3 pracovníků firem. Vyčleněná 
částka byla odhadnuta. (z důvodu nedostatku zkušeností s podobným projektem). 

Odchází tajemnice FAI pí. Navrátilová. Přichází prod. Ostravský. 

 

ad 5) Projednání návrhu směrnice děkana " Pravidla, studijní podmínky a povinnosti 
studenta doktorského studijního programu na FAI UTB ve Zlíně. 

Návrh směrnice byl přepracován a předložen k projednání LK AS FAI. (Na zasedání LK byl 
zvolen předsedou LK Dr. Pavel Navrátil). V následné diskusi vznesl Ing. Gerlich dotaz, zda by 
nebylo možné v článku 4 odstavci 4 zaměnit formulaci „...po souhlasu školitele...“ za „...po oznámení 
školiteli...“. Tento bod se týká možnosti studenta vykonávat své studijní povinnosti mimo své 
pracoviště. Děkan FAI odpověděl, že školitel musí souhlasit s tím, aby student pracoval mimo 
své pracoviště. Školitelé budou instruováni o nutnosti rychlé komunikace mezi nimi a jejich 
studenty. Předseda AS FAI Dr. Chramcov shrnul všechny změny oproti původnímu návrhu. Byl 



Strana 3 (celkem 4)  Zapis09-05-39 

přidán čl. 3 „Hodnocení a kontrola plnění individuálního studijního plánu“ a přepracován čl. 4 
především v otázce technického řešení evidence docházky a zjednodušení systému minimálně 
odpracovaných hodin za týden. 

Návrh usnesení AS FAI  39/2 
AS FAI schválil návrh směrnice děkana " Pravidla, studijní podmínky a povinnosti studenta 
doktorského studijního programu na FAI UTB ve Zlíně. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI  39/2 
AS FAI schválil návrh směrnice děkana " Pravidla, studijní podmínky a povinnosti studenta 
doktorského studijního programu na FAI UTB ve Zlíně. 

Doc. Sysel zpracoval systém elektronické evidence docházky, který názorně předvedl. Studenty s 
tímto systémem seznámí prod. Sysala. 

 

ad 6) Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí v rámci programu 
LLP/Erasmus. 

Návrh této směrnice byl projednán na zasedání LK AS FAI dne 23. 3. 2009. Změny navrhované 
LK byly zapracovány do návrhu, který byl projednáván. Ing. Gerlich měl dotaz týkající se termínů 
uzávěrek výběrových řízení, dotaz mu byl zodpovězen. 

Návrh usnesení AS FAI  39/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice o uznávání části studia v zahraničí v rámci programu 
LLP/Erasmus. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  39/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice o uznávání části studia v zahraničí v rámci programu 
LLP/Erasmus. 
 

ad 7) Projednání návrhu Časového plánu výuky prezenční formy studia na FAI UTB ve 
Zlíně pro akademický rok 2009/2010.  

Časový plán výuky prezenční formy studia na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2009/2010 
má obdobnou strukturu jako v loňském roce. Prod. Ostravský upřesnil termín promocí. Promoce 
proběhnou 12. - 13. 7. 2010. Doc. Sysel navrhl drobné formální úpravy a změnu termínu 
předzápisu na 16. 7. 2010. 

Návrh usnesení AS FAI  39/4 
AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky prezenční formy studia na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2009/2010.  
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Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  39/4 
AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky prezenční formy studia na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2009/2010.  

ad 8) Projednání návrhu Dodatku ke směrnici k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok 2009/2010 pro bakalářské studijní programy.  

Dodatek ke Směrnici k veřejně vyhlášenému prvnímu kolu přijímacího řízení pro akademický 
rok 2009/2010 pro bakalářské studijní programy se týká stanovení výše středoškolského průměru 
jako jedné z podmínek pro přijetí uchazeče s prominutím písemné přijímací zkoušky. Prod. 
Ostravský připravil tabulku s přehledem středoškolských průměrů uchazečů. Prod. Ostravský 
navrhuje ponechat průměr 2,3.  

Návrh usnesení AS FAI  39/5 
AS FAI schválil výši středoškolského průměru 2,3 jako podmínku pro přijetí uchazečů do 
bakalářských studijních programů v souladu se směrnicí k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2009/2010.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 

Usnesení AS FAI  39/5 
AS FAI schválil výši středoškolského průměru 2,3 jako podmínku pro přijetí uchazečů do 
bakalářských studijních programů v souladu se směrnicí k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2009/2010.  

ad 9) Různé 

• Prod. Ostravský seznámil členy AS FAI s tím, že probíhá přípravný kurz na přijímací 
zkoušky z matematiky, který navštěvuje 59 studentů. Účastníci kurzu mají možnost 
vykonat přijímací zkoušku v jejím předkole dne 25. 5. 2009. Pro přijetí ke studiu na FAI 
bude započten lepší z výsledků předkola a 1. kola přijímací zkoušky. 

Příští řádné zasedání AS FAI se uskuteční v pondělí 20. dubna 2009 ve 14:00 hod. v zasedací 
místnosti A203 v budově U5 na Jižních Svazích. 

 
 
Ve Zlíně dne 14. 4. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


